

---

Soort overleg:	<b>Ledenbijeenkomst Ondernemersvereniging Pijnacker Oost</b>
Datum overleg:	18-09-2024
Locatie:	Soete Suikerbol, Ade 23, Pijnacker
Notulist:	Cindy Brink-Ockeloen
Aantal leden:	19

---

## VERSLAG

---

### 1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering om 17:08 uur en heet iedereen van harte welkom. Er zijn deze vergadering geen stemrondes, want er zijn geen nieuwe voorstellen binnengekomen. De leden worden deze vergadering op de hoogte gebracht van de status van de lopende projecten.

Bij binnenkomst hebben de leden hun mobiele nummer doorgegeven. De voorzitter geeft aan dat een WhatsApp wordt gelanceerd waarin de leden worden geïnformeerd over Buitengebied Oost. Het zal een WhatsAppgroep worden waarin berichten worden geplaatst vanuit de vereniging. De leden kunnen hierop niet reageren.

De voorzitter geeft aan dat tijdens de ALV d.d. 5 juni jl. een vraag was gesteld of de vereniging wellicht kan doneren aan het hospice in Pijnacker. Het bestuur heeft toen aangegeven hierover na te denken. Het bestuur heeft het tijdens de bestuursvergadering d.d. 4 september jl. besproken. Het voorlopige standpunt van het bestuur is dat het teveel afwijkt van de doelstelling van de vereniging. Indien blijkt dat er teveel geld gaat afvloeien vanuit de vereniging naar de algemene pot van de OFPN, dan gaat het bestuur nogmaals serieus bekijken of zij bijvoorbeeld een donatie doen aan het hospice. In eerste instantie probeert de vereniging het geld uit te geven aan de doelen die passen binnen de vereniging.

Er is één ingekomen stuk inzake het kantenmaaien in Buitengebied Oost. Dit stuk wordt besproken tijdens de bestuursvergadering van 13 november 2024.

De voorzitter informeert of er nog vragen en/of opmerkingen zijn. Een lid reageert dat het hem verbaast dat er geen donatie wordt gedaan aangezien Buitengebied West het wel heeft gedaan. De voorzitter merkt op dat het bestuur voor nu deze beslissing heeft genomen.

### 2. Conceptnotulen 5 juni 2024

De voorzitter informeert bij de aanwezige leden of er vragen en/of opmerkingen zijn op de conceptnotulen d.d. 5 juni jl. De leden hebben geen vragen en/of opmerkingen. De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

### 3. Lancering nieuwe website

De voorzitter geeft aan dat dinsdag 17 september jl. de nieuwe website van Buitengebied Oost [www.pnoost.nl](http://www.pnoost.nl) in de lucht is gegaan. De voorzitter roept de leden op om vooral de website te gaan bekijken. Via de website worden de leden op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen in Buitengebied Oost, de leden kunnen zich aanmelden voor diverse projecten en de verslagen van de ALV en ledenbijeenkomsten zijn hier terug te vinden. De voorzitter merkt op dat de website lijkt op de website van Buitengebied West. Dit is gedaan uit het oogpunt om kosten te besparen. Ook lijken de twee trekkingsgebieden best op elkaar, dus is ervoor gekozen

om hier een eenheid in te vormen. De voorzitter informeert of er nog vragen en/of opmerkingen zijn. Er zijn geen vragen.

#### 4. **Stand van zaken: onafhankelijk onderzoek naar Plattelandswoningen**

De voorzitter geeft aan dat afgelopen voorjaar het rapport is gepresenteerd. De vraag is wat er met dat rapport gaat gebeuren. Het is gepresenteerd aan de gemeente met als doel ermee aan de slag te gaan en niet in de lade te leggen. De voorzitter geeft aan dat hij Harry Wubben heeft gesproken. Hij zit namens de VVD in de gemeenteraad. Hij heeft aangegeven dat het rapport zeker niet in de lade ligt. Op dit moment wordt de Toekomstvisie Glastuinbouw opgesteld. De adviezen uit het rapport worden hierin meegenomen. Vervolgens gaat de gemeenteraad aan het eind van dit jaar een besluit nemen over het vaststellen van de Toekomstvisie Glastuinbouw. Er wordt meegegeven dat de gemeente binnen de glastuinbouwgebieden de glastuinbouw als de baas ziet. De bedoeling is dat de gebieden aangewezen zijn om duurzame glastuinbouw te ontwikkelen. De gemeente kijkt ernaar dat glastuinbouw voor gaat op de bestemming wonen. Anderzijds speelt het feit dat mensen die er al jaren wonen er dan ineens illegaal wonen. Uiteindelijk zullen er situaties zijn die individueel bekeken moeten worden. De strekking is dat veel gebieden worden gezien als glastuinbouw en de continuïteit van het realiseren van glastuinbouwbedrijven. De voorzitter informeert of er nog vragen en/of opmerkingen zijn. Er zijn geen vragen.

#### 5. **Stand van zaken: AED cursus**

De voorzitter geeft aan dat op de website nieuwe data staan voor de AED cursus. De voorzitter roept de leden op om zich aan te melden.

**Vraag van lid:** tijdens de cursus kwam naar voren dat herhaling heel belangrijk is. Mag je de cursus nogmaals volgen? Dat is toegestaan.

**Vraag van lid:** is er een overzicht van de AED's in het Buitengebied Oost? Annie geeft aan dat er zes AED's verspreid over het gebied hangen. Op de website staat een overzicht. Deze AED's zijn altijd bereikbaar.

#### 6. **Stand van zaken: zakjes strooizout voor Buitengebied Oost**

De voorzitter roept de leden op om zich via de website aan te melden voor een zakje strooizout. De zakjes zijn vanaf 1 november 2024 af te halen bij de Soete Suikerbol,

#### 7. **Stand van zaken: interview in Telstar**

De voorzitter geeft aan dat vandaag het eerste artikel in de Telstar staat. Het is een interview met Annie en de voorzitter om mensen kennis te laten maken met Buitengebied Oost. Hierin staat ook een oproep aan de mensen binnen het gebied om zich aan te melden, omdat veel leden niet bekend zijn bij het bestuur. De gemeente mag de adresgegevens niet geven vanwege de AVG. Er zijn 110 eenheden in Buitengebied Oost die OZB afdragen, maar bij de vereniging zijn er slechts 65 eenheden bekend. De voorzitter merkt op dat hij hoopt dat mensen zich melden bij de vereniging.

De interviews zullen om de twee weken worden geplaatst. De volgende interviews zijn met ondernemers uit het Buitengebied Oost. De bestuursleden zullen aftrappen. De voorzitter roept de aanwezige leden op zich aan te melden voor een interview. Het is leuk voor de lokale mensen om te lezen wat voor soort bedrijvigheid er is in Buitengebied Oost. De voorzitter informeert of er nog vragen en/of opmerkingen zijn. Er zijn geen vragen.

**8. Stand van zaken: onderzoek Warmtecoöperatie Kleihoogt**

De voorzitter geeft aan dat het onderzoek heeft plaatsgevonden. Het hoofdbestuur heeft ingestemd met het toekennen van de bijdrage van € 10.000,-. De voorzitter geeft aan dat uit het onderzoek naar voren is gekomen dat er voldoende draagvlak is om het geheel door te zetten. In september volgt meer informatie vanuit het Haags aardwarmtebedrijf hoe het verder ingericht gaat worden. Het is een super mooi initiatief. De voorzitter informeert of er nog vragen en/of opmerkingen zijn. Er zijn geen vragen.

**9. Stand van zaken: bijdrage beveiligingscamera**

De voorzitter geeft aan dat de bijdrage na de ALV is verhoogd naar € 1.000,-. Dit heeft niet geleid tot aanvragen. De voorzitter roept de leden op om een aanvraag te doen voor de bijdrage aan de investering in een beveiligingscamera. De voorzitter informeert of er nog vragen en/of opmerkingen zijn. Er zijn geen vragen.

**10. Stand van zaken: borden camerabeveiliging**

De voorzitter geeft het woord aan Carlo. Het bestuur is bezig om de toegangswegen naar het gebied te voorzien van een bord cameratoezicht. Carlo toont een aantal voorbeelden van borden cameratoezicht.

**Vraag van lid:** mag je van de gemeente deze borden plaatsen? De voorzitter geeft aan dat dit een terechte vraag is. Het mag niet, maar ze worden niet weggehaald.

Carlo merkt op dat de borden afschrikwekkend werken. De voorzitter geeft aan dat het om 10 borden gaat. Carlo roept de leden nogmaals op om gebruik te maken van de bijdrage aan de camerabeveiliging en een camera te plaatsen. Hoe meer camera's er hangen, hoe groter de kans dat een inbreker op basis van de camerabeelden opgepakt kan worden. De voorzitter merkt op dat het helaas vanwege de wetgeving niet is toegestaan om voor het hele Buitengebied Oost één camerasysteem op te zetten.

**11. Stand van zaken: reflecterende huisnummerbordjes**

De voorzitter geeft het woord aan Carlo. Carlo toont een voorbeeld van een reflecterend huisnummerbordje. Het is belangrijk dat de huisnummerbordjes goed zichtbaar zijn. Zeker in het geval je een ambulance nodig hebt. Het kan in de kleur geel of wit. Het streven is om het gehele Buitengebied Oost te voorzien van hetzelfde huisnummerbordje. Het bordje zit bevestigd op een paal en wordt door één partij geplaatst.

**Vraag van lid:** is het alleen voor de bedrijven bestemd of ook voor de woningen? Carlo geeft aan dat dit bekeken dient te worden i.v.m. de kosten. De voorzitter geeft aan dat het het mooiste is als het gehele gebied wordt voorzien. Carlo stelt voor om een flyer bij iedereen in het gebied in de brievenbus te doen om aandacht te vragen voor dit project.

**Vraag van lid:** hoort de Katwijkerlaan erbij? Cora geeft aan dat vanaf de S-bocht tot aan de Driesprong erbij hoort.

De voorzitter bedankt Carlo voor zijn bijdrage.

## 12. Stand van zaken: workshop bloemschikken

De voorzitter geeft aan dat de workshop bloemschikken is bedoeld om elkaar beter te leren kennen. De workshop is op donderdag 3 of woensdag 9 oktober 2024. Je kunt je aanmelden via de website.

**Vraag van lid:** wat zijn de kosten? De voorzitter geeft aan dat de workshop € 35,- kost. De vereniging betaalt € 25,- en vraagt aan de leden een eigen bijdrage van € 10,-. Je mag een introducee meenemen.

De voorzitter geeft aan dat de workshop doorgaat bij min. 12 deelnemers.

## 13. Rondvraag

De voorzitter informeert of er vragen en/of opmerkingen zijn.

**Vraag van lid:** namens de buurtvereniging Katwijkerlaan wordt gevraagd om een bijdrage voor de aanschaf van een nieuwe zeecontainer. De bodem is helemaal verroest. Een nieuwe zeecontainer kost € 2.300,-. De voorzitter vraagt om de aanvraag concreet te maken. Gaat het om een kleine bijdrage of om het gehele bedrag? Het lid geeft aan dat elke bijdrage welkom is. De voorzitter vraagt om iets meer te vertellen over de buurtvereniging. De buurtvereniging organiseert 2 dagen per jaar in juni een buurtfeest. Het is een samenzijn met de buurt. In december wordt Sinterklaas gevierd. De buurtvereniging is nog op zoek naar een nieuwe ruimte hiervoor. Ook wordt een nieuwjaarsreceptie georganiseerd.

De voorzitter informeert bij de leden of er bezwaar is om nu een beslissing te nemen over de bijdrage aan de nieuwe zeecontainer. De voorzitter geeft aan dat het past binnen de doelstelling van de vereniging. De voorzitter vraagt of iemand van de leden tegen is? Niemand van de leden stemt tegen. Het voorstel voor het vervangen van de zeecontainer is unaniem aangenomen.

De voorzitter informeert of iedereen uit het gebied welkom is bij het buurtfeest. Dat klopt.

**Vraag van lid:** kan de ledenvergadering wellicht een uur later beginnen? Het bestuur proeft bij de leden dat 17.00 uur aan de vroege kant is. Het bestuur komt hier op terug.

De voorzitter geeft aan dat iedereen ten alle tijden een voorstel kan indienen via de mail [info@pnoost.nl](mailto:info@pnoost.nl).

## 14. Sluiting

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 18:01 uur. Volgende vergadering vindt plaats in januari 2025. De datum wordt nog gecommuniceerd met de leden.